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Verslag van de raadscommissievergadering SD, Sport en Onderwijs d.d. 12-10-2023

Aanwezig
Voorzitter : Willie van den Heuvel (plv. voorzitter)  
Commissiegriffier : Marloes Laurenssen

Commissieleden : 8
CDA : Sven Strauven, Rick van Kessel
Dorpspartij : Yorick van Lieshout, Janine Ruis
Lokale Realisten : Anne de Laat, 
Sociaal Gemert-Bakel : Rene van den Einden,  Thérèse van de Eventuin 
VVD : Anne van Berlo, 
D66 : Niet aanwezig
Politiek op Inhoud : Niet aanwezig

College: Wilmie Steeghs (wethouder) 
Ambtelijk: Nienke Verhagen en Ad van de Voort

1. Openen commissievergadering en vaststellen agenda
De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.
De agenda is vastgesteld.

De vaste voorzitter, dhr. Meulenmeester, is door omstandigheden afwezig en daarom treedt 
dhr. van den Heuvel op als plaatsvervangend voorzitter. 

2. Algemene mogelijkheid tot inspreken (over zowel geagendeerde als niet 
geagendeerde onderwerpen)

De griffie heeft geen aanmeldingen van spreekrecht ontvangen.

3. Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
Dhr. Van Kessel (CDA) heeft vooraf vragen ingediend over de onderwerpen:

De stand van zaken m.b.t. Het Sociaal Loket. Wethouder Steeghs geeft aan dat op 17 
oktober de evaluatie van het Sociaal Loket aan het college wordt voorgelegd, samen met 
een RIN en een raadsvoorstel. Met de RIN stellen we u in kennis van de evaluatie en met 
het raadsvoorstel wordt u gevraagd een besluit te nemen over een eventueel vervolg van de 
pilot. Door tijdsdruk konden deze stukken niet eerder aangeboden worden, maar deze 
stukken komen op 30 november in de commissie en op 14 december in de raad aan de orde. 
Op een aanvullende vraag van dhr. Van Kessel geeft de wethouder aan dat het voorstel 
inderdaad na de begrotingsbehandeling komt.

Ambulancedienst GGD; wethouder Steeghs geeft aan deze in Helmond wordt gestationeerd.  
De wethouder snapt de zorg, maar de ziektekostenverzekering bepaald, betaald en gaat 
over de aanrijtijden.  De GGD heeft afspraken gemaakt met buurregio’s m.b.t. ambulance-
inzet. Daarnaast komt de GGD over een aantal weken met een raadsinformatiebrief met 
informatie over de afspraken met de ziektekostenverzekering dat de dekking minimaal gelijk 
blijft, maar met een voorkeur deze te verbeteren. Ook wordt hierin aangegeven dat de 
intentie er is om op de kortst mogelijke termijn een nieuwe ambulancepost in Beek en Donk 
te stationeren. Daarnaast is de GGD altijd bereid om, als de behoefte er is, extra uitleg te 
verzorgen via seminars of webinars.

Dhr, van den Einden (SGB) heeft vragen over het doorgaan van de Fuse. Beantwoording 
wordt gegeven door wethouder Steeghs. Er vinden gesprekken plaats met de eigenaar van 
de dancing over het huisvesten van het jongerenwerk en jeugdsoos i.i.g. tot en met de 
kermis in 2024. Vanavond vindt het gesprek plaats met het bestuur van de Fuse over het 
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voorzetten van het jongerenwerk en de jeugdsoos. Volgende week moet een gesprek 
plaatsvinden met de eigenaar om de afspraken concreet maken en met elkaar te bevestigen. 
Voortbestaan De Fuse is afhankelijk van de gesprekken die momenteel plaatsvinden. Het is 
aan het bestuur van de Fuse zelf om de keuze te maken of het jongerenwerk en de 
jeugdsoos onder de vlag van de Fuse blijven bestaan. Als het gaat om de middelen o.b.v. 
het amendement dat door de gemeenteraad is aangenomen; de activiteiten van het  
jongerenwerk en de soos kunnen ondersteund blijven. Als er meer duidelijkheid is dan 
verzorgt de wethouder een terugkoppeling richting raad. 

De voorzitter concludeert dat er twee toezeggingen zijn gedaan m.b.t. aanleveren voorstel 
Sociaal Loket en de RIN van GGD over de dekking ambulancedienst. 

4.a. Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein d.d. 22-06-2023
Dhr. van Loon (CDA) heeft vooraf een aantal wijzigingen doorgegeven. Deze zijn in cursief 
weergegeven in het voorliggende verslag. Daarmee is het verslag vastgesteld. 

4.b. Lijst met toezeggingen
De lijst wordt zonder opmerkingen vastgesteld.

4.c. Mededelingen college B&W
Het college B&W heeft geen mededelingen. 

5. Wijziging gemeenschappelijke regeling Peelgemeenten 
(voorbereiden besluitvorming – wethouder Steeghs) 

Procesconclusie: Hamerstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023.

Toezegging: n.v.t.

Eerste termijn:
Mevr. Van Berlo (VVD) heeft vragen m.b.t. de klankbordroep en hoe we deze gaan borgen  
in de huidige GR. Ze is heel tevreden over het functioneren van de klankbordgroep, maar het 
is nu echter het moment om te besluiten om deze wel of niet de status te geven van een 
formele adviescommissie binnen de GR. 

College:
Wethouder Steeghs geeft aan dat de klankbordgroep is geborgd in de nieuwe GR. Ook 
wordt deze door het dagelijks bestuur beschouwd als de adviescommissie. Daarnaast heeft 
de klankbordgroep een eigen reglement van orde en het reglement geeft voldoende houvast 
om de status te borgen, maar het staat de raad vrij om dit als aandachtspunt bij de 
zienswijze in te brengen.

Tweede termijn
Mevr. Van Berlo (VVD) merkt op er nu staat bij de adviescommissie dat deze kan besluiten, 
maar zij ziet nergens terug dat de klankbordgroep als formele adviescommissie gezien 
wordt. 

College:
Wethouder Steeghs geeft aan dat het niet zo expliciet staat verwoord, maar impliciet kan de 
klankbordgroep beschouwd worden als een adviescommissie. Het is aan de raad om bij de 
zienswijze hier nog een expliciete vermelding van te maken, voor het college is dit niet 
noodzakelijk.
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Na de beantwoording van de wethouder kan het voorstel voor de VVD als hamerstuk naar de 
raad. 

Mevr. van den Eventuin (SGB) vraagt waarom zowel gesproken wordt over een 
klankbordgroep als een adviescommissie? 

De wethouder geeft aan dat voorheen de regelgeving niet voorzag in een adviesorgaan 
namens de raden, maar de GR Peelgemeenten het wel belangrijk vond de raadsleden een 
stem bij de GR te geven zoals deze toentertijd werd ingesteld. Er was toen geen 
mogelijkheid voor een formele adviescommissie en daarom is de klankbordgroep ingesteld.

De voorzitter concludeert dat het hiermee als hamerstuk kan worden geagendeerd voor de 
raadsvergadering. 

6. Gemeenschappelijke Regeling GGD Brabant-Zuidoost  
(Voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Steeghs) 

Procesconclusie: Bespreekstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023

Toezegging:  n.v.t.

Eerste termijn:

Dhr. Strauven (CDA) geeft aan het CDA kunnen instemmen met deze zienswijze. 
Mevr. van Berlo (VVD) heeft een vraag m.b.t. artikel 9, besluitvorming en welke 
consequenties dit heeft voor de gemeente. De grotere gemeenten hebben meer stemmen 
dan de kleinere gemeenten, ook al gaat het om financiën, wat zijn de consequenties voor de 
gemeente? Daarnaast mist zij de adviescommissie.
Mevr. van den Eventuin (SGB) mist ook de instelling van een adviesorgaan zodat er toch 
een bepaalde inbreng kan zijn vanuit iedere gemeenteraad.
Mevr. Ruis (DP) is op zich tevreden, maar zij vindt artikel 29 te vrijblijvend geformuleerd. Het 
AB moet de raden in de gelegenheid stellen om een zienswijze in te dienen als een ander 
voorgenomen besluit de gemeente treft. Hierdoor is het minder vrijblijvend om de raad een 
zienswijze te laten indienen.

College:
Wethouder Steeghs begrijpt de zorg dat de raad eerder betrokken wil zijn en niet de 
vrijblijvend wil laten bestaan; dat als het de gemeente raakt dan graag vooraf iets meer 
duidelijkheid. Als het voor de raad cruciaal is om de vrijblijvendheid eruit te halen en dit 
stelliger te maken dan adviseert de wethouder hierover een zin op te nemen in de 
zienswijze. 
De stemverhouding ligt vast in het reglement en heeft te maken met de bijdrage die de 
gemeenten leveren aan de GGD. Daarom heeft de gemeente Eindhoven iets meer 
stemrecht dan de kleinere gemeenten. Het stemrecht komt eigenlijk nooit op tafel, omdat 
zowel binnen het AB als het DB gezocht wordt naar de overstemming bij onderwerpen.

Tweede termijn
Mevr. Van Berlo (VVD) vraagt of de adviescommissie een mogelijkheid is. De wethouder 
geeft aan dat het een mogelijkheid is, maar de adviescommissie bestaat op dit moment niet. 
De wethouder adviseert dat als de raad het van belang vindt om een adviescommissie in te 
stellen dan dit in de zienwijze op te nemen. Dit zou dan een nieuwe adviescommissie zijn.
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De voorzitter concludeert dat als er wensen zijn,  de zienswijze aangepast moet worden 
middels een amendement waardoor het voorstel als bespreekstuk wordt geagendeerd voor 
de raadsvergadering. 

7. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 19.58 uur. 


